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Hei, 
 
Vi viser til klage fra Fanebust av 25.07.2017 i sak 16/1342, og har på vegne av tiltakshaver 
følgende kommentar: 
  
Klagen må avvises, da de forhold som tas opp i klagen ikke omhandler endringene som ble gjort i 
omgjøringsvedtaket. Klager tar på nytt opp forhold som ble avklart i rammetillatelse av 
23.11.2016, hvor klagefristen løp ut før jul 2016. Disse forholdene er allerede vurdert av 
kommunen.  
  
Slik vi leser det, klager Fanebust nå i tillegg på at stikkvegen til ny driftsbygning skal gå i en sving 
mot vest (ref. ordlyden «gjennom gamletunet»). Det ble under befaring med utvalget – etter 
forespørsel fra administrasjonen - bekreftet at vegtraseen til ny driftsbygning ikke var en del av 
Fanebust sin klage på rammetillatelsen/det utvalget skulle ta stilling til. Denne delen av traseen er 
følgelig heller ikke en del av omgjøringen til kommunen som det nå kan klages på.  
  
Vi påpeker likevel kort at traseen til driftsbygningen som Fanebust viser til i sitt vedlegg (gammel 
hesteveg) ikke er hensiktsmessig, fordi all transport da må gå like inntil Eikeviks nye bolighus. Ut 
over traseen som ligger på bnr. 1 (hvor tiltakshaver er avhengig av vegrett) har det ikke vært 
avgjørende for tiltakshaver å legge vegen hvor det tidligere har vært gammel hesteveg, ettersom 
disse uansett er gjenngrodd. Vi kan heller ikke se at dette har vært vektet tungt av kommunen. 
Det påpekes også at vegen ligger lavere i terrenget enn Fanebust sitt hus, og ikke vil være til 
sjenanse for henne. 
  
Vi gjentar at profilskissene til vegen fulgte rammesøknaden. Denne søknaden har Fanebust 
tidligere uttalt å ha funnet og gjennomgått på kommunens nettsider.  
  
Når det gjelder de øvrige argumentene i klagen, mener vi at disse allerede er behandlet av 
kommunen. Vi kommenterer derfor ikke den nå innsendte klagen ytterligere. 
  
Ettersom klagene ikke omhandler forhold som utvalget ikke tidligere har tatt stilling til, ber vi (som 
nevnt i vår klage av 25.07.2017 ) om at saken omgående sendes direkte til Fylkesmannen. 
 

 
 

 

  

Med vennlig hilsen 

Ingrid Kyvig (tidl. Storevik) 
Advokatfullmektig m/bev. 
For adv. Katrine Lillejord  
 

901 69 877 | ik@harris.no 
 

Advokatfirmaet Harris DA 
Dreggsallmenningen 10/12  
PB  4115 Sandviken, 5835 Bergen 
55 30 27 00 | harris.no 
 

Følg oss på Facebook og LinkedIn. 
 

Hvis e-posten mottas ved en feil, ber vi om at 
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den slettes og avsender underrettes. 

 
 
 


